
«La percepci� des de fora de la moci� de censura no �s bona«

C.TORRAMAD� | SANT FELIU DE GUêXOLS

Joan Alfons Alb� (Sant Feliu de Gu�xols, 1963) retorna aquestes eleccions a encap�alar la llista de CiU despr�s

del par�ntesi comen�at el 2004 quan va dimitir com a alcalde i havent aconseguit una majoria incontestable.

Casat, amb dos f ills, veterinari i responsable d'auditories de l'Ag�ncia Catalana de Seguretat Aliment�ria, fou

batlle del 1999 al 2004, i vol tornar a ser-ho.

Despr�s de dimitir el 2004, es veia tornant al primer pla pol�tic?

No, la veritat �s que vaig passar unes setmanes molt dures, m�s quan veia que em costava fer arribar el motiu

de la dimissi� a les persones que havien conf iat en mi. L'angoixa i mal viure que aix� em va produir va durar

diversos anys. Em vaig centrar en la meva feina, ja que em vaig veure obligat a optar entre la feina i l'Ajuntament,

i jo no s�c dels que es volen perpetuar a la pol�tica. Per sor t per a mi havia fet les coses b�, si no li asseguro que

no m'haurien deixat passar res.

Vost� torna per la davallada que CiU va patir el 2007?

La davallada era la conseq��ncia clara que despr�s no es va fer una bona feina des del govern de la ciutat per�

s� molt efectiva des de l'oposici�. En el meu cas el que eren simples converses de sobretaula van anar a prenent

cos, ja que tinc el convenciment que podem fer m�s i millor. Crec que ho vam demostrar entre els anys 1999 i

2003, i es pot tornar a fer. El ritme d'un ajuntament el marca l'alcalde i els regidors, no n'hi ha prou amb bona

voluntat. L'Ajuntament �s una gran eina per impulsar la ciutat, i cal fer que sigui ef icient.

Dels par tits que ara tenen representaci� a l'Ajuntament, vost� �s l'�nic cap de llista que no hi era aquest mandat.

El pot benef iciar despr�s de la "moguda" que hi ha hagut el darrer any?

A mi no m'agraden les mocions de censura, m�s quan si el benef ici que en treu la ciutat no est� clar. Suposo que

tots els par tits, incloent-hi CiU, ho van intentar gestionar el millor possible, per� la percepci� des de fora no �s

bona. Aquesta manera de fer no va amb mi, i crec que no por ta a res entrar en una din�mica aix�. No tinc cap

inter�s a formar par t d'un equip de govern perqu� s�. Sant Feliu t� unes dimensions que permeten que les

persones ens coneguem, i la gent sap com penso.

Com qualif icaria la gesti� que s'ha fet aquest mandat dels Anll� i el museu Thyssen?

Jo valoraria la gesti� de tot plegat d'en�� l'any 2004. Crec que una manera objectiva de fer-ho �s mirar on estem,

i ara per ara que sigui tangible poca cosa tenim. Segur que tots han fet el possible per fer anar endavant aquests

temes, per� el resultat en 7 anys no es gaire exit�s . I �s cer t que la moci� va inter ferir el f inan�ament del tema

Thyssen. Crec que va ser el principal perjudici, per� es pot redre�ar.

Amb quins projectes retorna?

S�n projectes adre�ats a activar l'economia de la ciutat. Nom�s si

tenim una activitat econ�mica creixent podem aconseguir que les persones visquin b�. Sant Feliu t� actius que

hem de posar en valor, tenim les accions per fer-ho possible. El turisme com a motor econ�mic a Sant Feliu pren

el relleu al de la construcci�, i sense renunciar a res hem de concretar una s�rie d'elements que fan singular

la nostra ciutat i per tant la def ineixen com a dest� tur�stic.
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